
Protokół NrXXXI.2018 
z Nadzwyczajnej sesji Rady Gminy w Imielnie 

z dnia 27 lipca 2018 roku 

Posiedzenie odbyło się na sali posiedzeń Urzędu Gminy w Imielnie w godz. od 8 0 0 do 8 4 0. W 
posiedzeniu udział biorą Radni Rady Gminy w Imielnie oraz zaproszeni goście według list 
obecności stanowiących załączniki Nr 1, Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie ąuorum, 
2. Przyjęcie protokołu Nr XXX.2018, 
3. Przyjęcie porządku obrad, 
4. Interpelacje i zapytania radnych, 
5. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2018-2026 
Nr XXXI.218.2018, 
- w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2018 rok Nr XXXI.219.2018, 
6. Dyskusja, 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, 
8. Sprawy różne, 
9. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba radnych jest 
wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Pan Jan Grzelec. 
W sesji udział bierze 12-tu radnych. 

Ad.p.2. Protokół Nr XXX.2018 z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu i po 
przegłosowaniu jednogłośnie przyjęty. 
„Za" przyjęciem protokołu Nr XXX.2018 głosowało jednogłośnie 12-tu radnych. 

Ad.p.3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Jan Grzelec przedstawił porządek posiedzenia. 
Nikt z radnych nie zgłosił uwag do porządku posiedzenia. 
„Za" przyjęciem porządku posiedzenia głosowało jednogłośnie 12-tu radnych. 

Ad.p.4. Radny Józef Świetlik pytał, kiedy będzie zakończona droga Helenówka- Imielnica. 
Wójt Gminy poinformował, że umowa została podpisana i w najbliższym czasie asfalt 
zostanie położony. 
Radny Zdzisław Zygan prosił o położenie asfaltu pod sklepem i na przystanku w Jakubowie. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że teren pod sklepem jest prywatny i nie ma takiej możliwości a przy 
przystanku teren zostanie utwardzony. 

Ad.p.5. W punkcie tym przystąpiono do podejmowania uchwał: 
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- w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 2018-2026 oraz 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Imielno na 2018 rok projekty uchwał omówiła Skarbnik 
Gminy Pani Halina Faryna, informując, że po przetargach na drogi powstały różnice 
w zaplanowanych kwotach i należy dostosować wartości zadań. Ponadto pozyskano dotację 
z Urzędu Marszałkowskiego na zakup samochodu strażackiego dla OSP Sobowice oraz z 
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 10 tyś zł na ogrodzenie placu w Helenówce. 
W związku z powyższym zwiększa się budżet gminy po stronie dochodów o kwotę 
126.000,00 zł, w dziale 600 rozdz. 60017 o kwotę 18.000,00 zł, w dziale 754 rozdz. 75412 
o kwotę 35.000,00 zł, w dziale 900 rozdz. 90005 o kwotę 19.400,00 zł, w dziale 900 rozdz. 
90005 o kwotę 43.600,00 zł, i w dziale 926 rozdz. 92695 o kwotę 10.000,00 zł. Ponadto 
zwiększa się wydatki budżetowe o kwotę 149.000,00 zł oraz zmniejsza się wydatki 
budżetowe o kwotę 23.000,00 zł w dziale 700 rozdziale 70005 o kwotę 20.000,00 zł i dziale 
600 rozdziale 60016 o kwotę 3.000,00 zł. 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy zapoznała zebranych z treścią uchwały 
Nr XXXI.218.2018 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Imielno na lata 
2018-2026. 
„Za" przyjęciem uchwały głosowało jednogłośnie 12-tu radnych. 
Następnie zapoznała zebranych z treścią uchwały Nr XXXI.219.2018 w sprawie zmian 
w budżecie Gminy Imielno na 2018 rok. 
„Za" przyjęciem uchwały Nr XXXI.219.2018 głosowało jednogłośnie 12-tu radnych. 

Ad.p.6. Radny Michał Krążek pytał, na jakim etapie jest projekt Odnawialnych Źródeł Energi. 
Wójt Gminy poinformował, że po podjęciu uchwały, będzie można przystąpić do podpisania 
umowy w wykonawcą, niestety nie jest jeszcze znana kwota jaką mieszkańcy będą musieli 
dopłacić. 
Pan Stanisław Kowalczyk prosił o remont strażnicy w Stawach. 
Wójt Gminy poinformował, że obecnie zostanie przeprowadzony remont Strażnicy 
w Imielnicy i Borszowicach. 
Radny Kazimierz Segieta prosił o zebranie poboczy przy drogach powiatowych i gminnych. 
Wójt Gminy poinformował, że sprawdzi czy jest możliwość zebrania poboczy. 
Sołtys Pan Grzelec Tadeusz pytał, czy jest możliwość dopisania do OZE. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że jest możliwość dopisania do listy rezerwowej, gdy ktoś zrezygnuje. 
Sołtys wsi Jakubów prosił o wykonanie chodnika w Jakubowie oraz pomalowanie budynku 
po byłej szkole. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że należy zakończyć chodniki na stronie południowej oraz tam gdzie 
jest duże natężenie ruchu min. w Dalechowach, Motkowicach Sobowicach, Stawach 
Imielnicy. Nad budynkiem szkoły należy się zastanowić co dalej. 
Radny Zdzisałw Zygan pytał, czy prywatna osoba może sama zrobić chodnik przy swojej 
posesji. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że jeżeli jest to w pasie drogi powiatowej to należy zgłosić do Zarządu 
Dróg Powiatowych. 
Radny Stanisław Kukuryk prosił o przedłużenie chodnika w Motkowicach przy drodze 
krajowej w stronę lasu. 
Wójt Gminy poinformował, że wyśle stosowne pismo do GDDKiA. 



Radny Zdzisław Zygan pytał o dokończenie ścieżki rowerowej na terenie gminy Imielno. 
Wójt Gminy wyjaśnił, że nie jest uregulowana kwestia własności torowiska. Nie zostało 
podpisane porozumienie o przejęciu prze naszą gminę, ponieważ koszty remontu mostów 
mogą być ogromne. 
Sołtys wsi Borszowice Pan Grzegorz Podsiadło pytał o remont drogi powiatowej na końcu 
wsi. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że do końca sierpnia droga zostanie wyremontowana. 

Ad.p.7. Wójt Gminy udzielił odpowiedzi w punkcie 4. 

Ad.p.8. Wójt Gminy poinformował, że złożono 48 wniosków w sprawie suszy. 
Pan Toporski Jerzy członek Komisji ds. szacowania strat, wyjaśnił, że nie wszystkie wnioski 
były zasadne ponieważ na jednym polu zgłoszono suszę a u sąsiada plony były ładne. Nie 
wszyscy dbają należycie o pole i dlatego są takie słabe plony. 

Ad.p.9. Przewodniczący Rady Gminy uznał porządek obrad za wyczerpany, dziękując 
wszystkim zakończył posiedzenie. 


